
 

VERSLAG DORPSTAFEL 

Betreft overleg: Conceptverslag Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
Locatie: De Zevensprong 
Datum overleg: 14 december 2022 
Aanvang / einde: 19:30 – 22.00 uur 
Voorzitter: Albert van Loon 

Aanwezig: 
 

Leden van de Dorpstafel Zevenbergschen Hoek, inwoners, gemeente en 
maatschappelijke partners. 

 

1. Opening en mededelingen 

a. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom. 

Bijzonder welkom gaat uit naar de 2 bestuurders van de Dorpstafel Moerdijk, de 

heer Schalk en mevrouw Van Meel. Aanleiding van hun komst is de bijeenkomst die 

plaatsvond bij de gemeente over het op te stellen Actieplan Samenwerken en 

participatie. Er spelen veel ontwikkelingen in beide dorpen. Tijdens de bijeenkomst 

bij de gemeente is afgesproken om mee te kijken en eventueel samen op te 

trekken. 

 

Ook een speciaal welkom naar de heer Bezemer als nieuwe inwoner in het dorp. 

 

b. Afmeldingen 

De gebroeders Broere zijn afwezig wegens het overlijden van hun moeder. Ook is 

een melding van Noortje …. van Woonkwartier. En Petra Schets heeft zich 

afgemeld. 

c. Ingekomen brief; tekort capaciteit verkeerskundige 

De gemeente heeft de dorpstafel schriftelijk geïnformeerd over de niet op te vullen 

vacatureruimte voor een Adviseur Verkeer. Als reactie daarop heeft het bestuur van 

de dorpstafel wethouder Dingemans schriftelijk gevraagd wat dit inhoudt voor het 

verkeerplan dat door de werkgroep is opgesteld. De planning was dat dit voor 

besluitvorming naar de gemeenteraad in januari ingebracht zou worden. Volgens de 

dorpstafel moet dit plan nu niet opnieuw stagneren. Over de uitkomsten worden de 

tafelaars volgende vergadering geïnformeerd. 

d. Aankoop beamer en scherm 

De voorzitter maakt excuus. Het bestuur heeft een beamer en scherm aangekocht 

zonder dit voorafgaand in stemming te brengen. De aankoop wordt alsnog in 

stemming gebracht en geeft als uitslag dat de tafelaars akkoord zijn met de 

aankoop. 

e. Bijeenkomst Port of Moerdijk 

Er is een omgevingstafelbijeenkomst geweest. Deze vond plaats bij DSV. Het 

hoofdthema “LPM” was zeer interessant. Zodra de stukken van de bijeenkomst 

binnen zijn worden deze ook gedeeld met de tafelaars. In deze stukken staat ook 

het mailadres waarmee inwoners zich kunnen aanmelden om geïnformeerd te 

blijven over ontwikkelingen.  

In navolging hierop deelt Dieuwke Piebenga mee dat wegens werkzaamheden 

op/rondom de A17 er binnenkort afsluitingen zijn. De eerste afsluiting vindt plaats 

op 3 januari 2023.  

 

Over de brug voor de oversteek over de A16 is nog niets bekend. Hetzelfde geldt 

voor de huizen aan de Moerdijkse Weg. Het is nog niet bekend wanneer die worden 

gesloopt. 

f. Overige mededelingen 
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De omgevingsvisie en het omgevingsplan van de gemeente laat een koers zien tot 

en 2040. Deze stukken zijn recent ontvangen en worden via de mail met een ieder 

gedeeld. 

 

2. Notulen 

Het verslag van 2 november 2022 wordt ongewijzigd vast gesteld. 

Naar aanleiding van de actielijst: 

- Evenementenaansluitingen: Er is overleg met de gemeente over de aansluiting op 

plein 1940. Deze wordt 2023 gerealiseerd; 

- Feestverlichting bomen: Dit is gerealiseerd. Complimenten voor de organisatie; 

- Heg achter de Riethof: deze mag van de actielijst af; 

- Hondenuitlaatplaats: Goed nieuws, in week 3 worden de juridische documenten 

getekend om het terrein ook daadwerkelijk aan te gaan leggen; 

- Financiële bijdrage speeltoestel: het huidige actiepunt vervalt. Er komt een nieuwe 

aanvraag voor een speeltoestel; 

- Evaluatie communicatie dorpstafel met gemeente: er vond een inspirerende avond 

plaats om de communicatie en samenwerking te verbeteren. Wethouder Joosten is 

zeer betrokken; 

- Haalbaarheidsonderzoek Stationsgebied: Gebiedscoördinator zorgt tijdens volgende 

vergadering dat er een update komt; 

- Verzoek aan Rijkswaterstaat om een andere vorm van groen te geven aan de 

compensatie van gerooide bomen: Gemeente gaat aan de slag met 

vergroeningskaarten ook wordt oplossingsgericht gekeken en nagedacht over de 

verblindingsvraag Gelderse Weg. In januari komt de gemeente hierop terug bij 

Antoine Broere. 

 

3. Dorpswinkel en Dorpscafé 

Voor de oprichting van een dorpswinkel en dorpscafé wordt een stichting in het leven geroepen. Naast 

de notariskosten voor de oprichten van deze stichting is het ook nodig om 2 

haalbaarheidsonderzoeken uit te voeren. De totale kosten incl. BTW bedragen € 1.800. Met het 

dekken van de kosten wordt unaniem ingestemd. De dorpstafel draagt alleen de financiële 

oprichtingskosten. 

 

4. Gevaarlijke stoffen rangeerterrein Station Lage Zwaluwe 

De heer Strijbos geeft een presentatie. Deze presentatie is als bijlage bij dit verslag gevoegd. 

Aanleiding is dat er in de toekomst steeds meer vervoerd zal gaan worden via het spoor. De vraag is 

of de veiligheid van het station Lage Zwaluwe voldoende gewaarborgd is. Prorail en Rijkswaterstaat 

zijn hierover in gesprek. Bekend is dat de gemeente zeer betrokken is in deze discussie. Voorgesteld 

wordt of er tijdens volgende dorpstafelvergadering vanuit de gemeente voorzien kan worden in 

informatie over de veiligheid van het stationsgebied. Met andere woorden: Hoe is de veiligheid 

georganiseerd? De gebiedscoördinator gaat hiermee aan de slag. 

 

5. Stemming nieuwe bestuursperiode dagelijks bestuur Dorpstafel 

Van alle drie de bestuurders is de termijn verlopen. Inge heeft besloten te stoppen met het 

penningmeesterschap. 

De voorzitter Albert van Loon is herkiesbaar. Hetzelfde geldt voor de secretaris Antoine Broere. Door 

de vacature van Inge Bakelaar is Daisy Steenbergen benadert en beschikbaar voor opvolging. 

Er vindt een stemming plaats. Hieruit blijkt dat de twee huidige bestuurders en de nieuwe 

penningmeester unaniem het vertrouwen krijgen om gezamenlijk te voorzien in een nieuwe 

bestuursperiode. 
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6. Financiën 

Het patroon van uitgaven laat zien dat er eigenlijk teveel wordt uitgegeven waardoor de financiële 

reserve van de vereniging verder terug loopt. Na een korte discussie wordt besloten om de opgestelde 

regels voor het aangaan van financiële verplichtingen te volgen. De richtlijn voor de aanvraag van 3 

offertes wordt als te zwaar ervaren. De regel hiervoor is dat 1 offerte aanvragen ook een optie is. Wel 

moet er een solide onderbouwing zijn waarom met deze partij in zee wordt gegaan. 

 

7. Opbrengst windmolens A16 

Er worden nog gesprekken gevoerd over de opbrengst en uitkering. Met name hoe daar het beste 

mee omgegaan kan worden is onderwerp van discussie. Er volgt binnenkort via de e-mail nadere info 

over dit onderwerp. 

 

8. Rondvraag en afsluiting 

De welkomst box: kan er iets lekkers in. Best lastig omdat eetwaren snel bederven en wijn te kostbaar 

is. 

 

Kerstboom Hoofdstraat: het plan is/de oproep is om dit verder de komende jaren uit te breiden naar 

andere straten in het dorp. 

 

Ewoutsdijkje: Hiervan is het naambordje weer terug opgehangen door de gemeente. 

 

Er is onvrede over de communicatie door de gemeente bij asfalteringswerkzaamheden. 

 

- Het havenbedrijf nodigt inwoners uit voor een kennismakingsreceptie op 27 januari 2023 in de 

Gouden Leeuw. Een uitnodiging volgt. 

 

De planning voor de volgende vergaderingen in 2023 is: 

- 8 februari 

- 5 maart 

- 7 juni 

- 19 juli 

- 13 september 

- 1 november 

- 13 december 

 

De voorzitter dankt een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit het overleg. 


